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RADA MIASTA GRAJEWO
VII. Kadencja
2014 – 2018

PROTOKÓŁ NR 24/17 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  styczeń 2017 r.



Protokół Nr 24/17 z dnia  24 stycznia 2017 roku

z  posiedzenia  połączonych  stałych  Komisji  Rady  Miasta  tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,

Sportu, Zdrowia    i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji

Gospodarki  Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  oraz  Prawa  i  Porządku

Publicznego Rady  Miasta  Grajewo,  odbytego  w  dniu  24  stycznia  2017  roku. Miejsce

posiedzenia   -  sala  konferencyjna  Urzędu  Miasta  Grajewo (ul.  Strażacka  6A  -  19-200

Grajewo). 

Posiedzeniu przewodniczyła - Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty,

Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta Grajewo. 

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 11.20

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 20

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew

9. Fidura Jerzy

10.Formejster Wojciech Szczepan



11.Grabowska Wioleta

12. Maleszewski Wojciech Dariusz

13. Mścichowski Andrzej

 14. Niewiarowski Andrzej

 15. Opara Anna

 16. Paszkowski Tomasz

 17.Podlaski Kazimierz

 18.Purwin Daniel

 19.Stefańska Monika

 20.Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres 1 lipca 2016 r. - 31 grudnia 2016 r.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) przyjęcia Programu Rozwoju miasta Grajewo na lata 2016 – 2023; 

c)  przyjęcia  Strategii  Integracji  i  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  dla  miasta

Grajewo na lata 2017 – 2024;

d) określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta;

e)  zmieniająca  uchwałę w sprawie lokalizacji  przystanków autobusowych przy  drogach

gminnych; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

h) planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny na 2017 rok; 

i) planu pracy Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz



Prawa i Porządku Publicznego na 2017 rok;

j) planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2017 rok; 

k) planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok; 

l) planu pracy Rady Miasta Grajewo na 2017 rok.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Zamknięcie posiedzenia.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącą obrad:

panią Monikę Stefańską -  Przewodniczącą Komisji  Oświaty..…..RM.

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Dokonała  otwarcia  posiedzenia  połączonych  Komisji  Rady  Miasta,  witając  wszystkie

przybyłe  osoby.  Stwierdziła,  że  na  stan  20  członków  trzech  Komisji,  aktualnie

w posiedzeniu bierze udział 17 radnych, co stanowi  o prawomocności obrad( quorum).

ad 2. /  Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

Poprzez odczytanie przedstawiła ustalony porządek obrad Komisji. Następnie zwróciła się

z  zapytaniem,  czy  ktoś  zgłasza  ewentualne  uwagi  lub  wnioski  do  przedstawionego

porządku obrad, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie w sprawie jego

przyjęcia.

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad Komisji w

zaproponowanej wersji.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji zatwierdzonego porządku obrad.

Ad 3.  /Sprawozdanie z  prac Komisji  Rady Miasta za okres 1 lipca 2016 r.  -



31 grudnia 2016 r./

/ Sprawozdanie  Komisji stanowi Zał. Nr 4 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Przewodniczący stałych Komisji Rady Miasta

- referują:  Przewodniczący stałych Komisji Rady Miasta

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby  w  tym  punkcie  zabrać  głos?  W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  zarządziła

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. Sprawozdania. 

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres 1 lipca 2016 r. -

31 grudnia 2016 r./

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 4 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu

z dotychczasowymi dzierżawcami i  najemcami mającymi umowy zawarte na

czas oznaczony do 3 lat)

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 5 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Naczelnik Wydz. WNP UM  pani Elżbieta Kozłowska

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Stwierdził, iż jego zdaniem zbyt niska jest opłat miesięczna za wyjem garaży stanowiących

własność miasta Grajewo – ok. 50zł. Dodał, że w jego ocenie powyższe ceny powinny



zostać zweryfikowane. 

Pani Elżbieta Kozłowska- Naczelnik WNP UM

Odniosła  się  do wypowiedzi  przedmówcy przedstawiając  przesłanki  zastosowanych cen

wynajmu. Temat obudowała szerokim kontekstem merytorycznym., 

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku

z  brakiem  innych  pytań  i  wyczerpaniu  listy  mówców zarządziła  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w spawie wyrażenia zgody

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do

3 lat -bez poprawek. 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 1-przeciw, 1-wstrz./

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

b) przyjęcia Programu Rozwoju miasta Grajewo na lata 2016 – 2023/

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 6 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Kierownik Referatu Pozyskiwania Środków UM pan Tomasz Poniatowski

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Zwrócił uwagę na błędy redakcyjne i edycyjne ww. Programie.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Przedstawił  i  omówił  zakres  merytoryczny  ww.  dokumentu.  Poinformował,  że  Program

rozwoju Miasta Grajewo na lata 2016 – 2023 stanowi najważniejszy dokument strategiczny

nakreślający  cele  i  priorytety inwestycyjne samorządu na najbliższe lata.  StanoKierunki

rozwoju  wspólnoty  samorządowej  zawarte  w  dokumencie  zostały  wyznaczone  po

wcześniejszej szczegółowej identyfikacji  zasobów i przewag konkurencyjnych gminy, jak

też jej słabych stron.  



Opracowując dokument autorzy uwzględnili  nowy paradygmat rozwoju regionalnego na

lata  20142020,  który  charakteryzuje  się  m.in.:  koncentracją  na  wykorzystaniu

endogenicznych  potencjałów  rozwojowych  poszczególnych  obszarów  (jednostek

samorządu terytorialnego),  a także dążeniem do wykorzystania wewnętrznych przewag

w procesie budowania konkurencyjności bez konieczności długookresowego uzależniania

własnego rozwoju od zewnętrznych transferów i dotacji. 

Nakreślone cele i zadania strategiczne wpisują się w założenia dokumentów strategicznych

i  programowych  wyższego  rzędu,  w  tym  takich  jak:  Strategia  rozwoju  województwa

podlaskiego  do  2020  roku,  Średniookresowa  Strategia  Rozwoju  Kraju  2020,

Długookresowa Strategia Rozwoju Kraju 2030, a także Strategia Europa 2020.  

Prezentowany dokument określa najważniejsze cele i działania, które trzeba wykonać, aby

poprawić warunki  życia mieszkańców i  zapewnić miastu trwały wzrost.  Zakłada się,  że

osiągnięcie założonych celów doprowadzi  do przekształcenia miasta w miejsce bardziej

przyjazne przede wszystkim mieszkańcom, osobom odwiedzającym, ale  także lokalnym

przedsiębiorcom i potencjalnym inwestorom zewnętrznym.   

Projekt  dokumentu  został  poddany  konsultacjom  społecznym.  Uwzględnienie  uwag

zgłaszanych przez mieszkańców pozwoliło opracować finalną wersję Programu. Stanowi on

kontynuację treści zapisanych w Strategii rozwoju miasta Grajewo na lata 2007-2015. 

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

W związku z tym, że wśród słabych stron miasta wyszczególnione zostały potrzeby dot.

poprawy  stanu  bezpieczeństwa,   zwrócił  uwagę  między  innymi  na  problem  dot.

Modernizacji układu komunikacyjnego miasta. W związku z tym, że tranzyt samochodowy

przez centrum miasta powoduje nadmierny hałas i emisję spalin. Miasto ma tutaj jednak

ograniczone możliwości  decyzyjne,  pozostaje  w dużej  mierze  tylko lobbing polityczny i

społeczny jako siła nacisku na władze centralne lub zarządców infrastruktury. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Udzielił szczegółowej informacji w powyższej kwestii, po czym stwierdził, że liczy tutaj na

wsparcie  i  współpracę  z  parlamentarzystami,  po  czym  wypowiedź  obudował  szerokim

kontekstem merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Podziękowała za zabranie głosu, po czym  zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś jeszcze

chciałby w tym punkcie  zabrać  głos?  W związku z  brakiem innych  zgłoszeń zarządziła

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.



Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w spawie przyjęcia

Programu Rozwoju miasta Grajewo na lata 2016 – 2023- z poprawkami

edycyjnymi i redakcyjnymi,

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

c) przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych dla

miasta Grajewo na lata 2017 – 2024/  .

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 7 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Dyrektor MOPS pani Teresa Kalinowska-Kakareko

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Pani Teresa Kalinowska- Kakareko- Dyrektor MOPS

Pokrótce  omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  dokumentu.  Powiedziała,  że

Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych dla miasta Grajewo na lata 2017-2024

jest  wieloletnim  dokumentem  programowym.  Tworzenie  jej  obejmuje  szereg  działań

i  dziedzin  polityki  społecznej.  Odpowiednio  przygotowana  i  wdrożona  strategia  ma

doprowadzić do wyeliminowania kluczowych problemów społecznych.

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Podziękowała sprawozdawcy, po czym zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby

w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem pytań zarządziła głosowanie w sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w spawie  przyjęcia Strategii

Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych dla miasta Grajewo na lata

2017 – 2024- bez poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

d) określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta  /



/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 8 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

-  referują:  Naczelnik  WGK  UM  pan  Bogdan  Wojsławowicz  oraz  dyrektor  ZADM  pani

Marianna Haraś

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Pani Marianna Haraś- Dyrektor ZADM

Omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  projektu  uchwały.   Poinformowała,  że

dotację, o której mowa, ustala się według stawki 1,05 zł miesięcznie do 1 m² powierzchni

użytkowej  komunalnych  lokali  mieszkalnych  i  socjalnych  jako  dopłatę  do  utrzymania  i

remontów budynków mieszkalnych i mieszkań, stanowiących mieszkaniowy zasób miasta

Grajewo. Będąc przy glosie poinformowała również o stanie zadłużenia najemców.  

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Podziękowała sprawozdawcy, po czym zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby

w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem pytań zarządziła głosowanie w sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w spawie  określenia stawki

dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta-bez poprawek,

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

e) zmieniająca uchwałę w sprawie lokalizacji przystanków autobusowych przy

drogach gminnych/. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 9 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- :projektodawca  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: nNczelnik WGK UM pan Bogdan Wojsławowicz

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś



chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie

w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniający uchwałę

w sprawie lokalizacji przystanków autobusowych przy drogach gminnych- bez

poprawek.

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu….RM

Poruszył temat dot. zagospodarowania terenu po przystanku PKS

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział,  że  aktualnie  trwają  zmiany  w spółkach  komunikacyjnych.  Dodał,  że  na
chwilę  obecną  nie  podejmuje  jeszcze  żadnych  działań  mających  na  celu  ściągnięcie
zadłużenia  z  tytułu  opłat  podatkowych,  ponieważ  na  ten  moment  priorytetem  jest
przejecie dworca PKP. Temat dot. przejęcia tego obiektu obudował szerokim kontekstem
merytorycznym. 

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz. 9.55

ogłosiła przerwę w obradach, która trwała do godz. 10.10.  Po przerwie wznowiła obrady

połączonych komisji. 

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 –

2027; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 10 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie

w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027-bez

poprawek,



/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok/

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 11 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pani Monika Stefańska -  Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM

Zwrócił się z zapytaniem, kto oszacował koszty realizacji nw. zadań:

- „Doprowadzenie instalacji cieplej wody i instalacji centralnego ogrzewania budynku wraz

z rozprowadzeniem wewnątrz mieszkań nr 1, 2, 3 oraz w lokalu użytkowym w budynku

przy ul. Kopernika 1 w Grajewie” – 50 000,00 zł, b) „Doprowadzenie instalacji cieplej wody

i instalacji centralnego ogrzewania budynku przy ul. Dolnej 8 w Grajewie (5 mieszkań)”

– 20 000,00 zł.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz 

Odpowiedział, że wyceny dokonał PEC spółka z o.o. w Grajewie. Poinformował również

o  przesłankach  dokonania  przesunięcia  środków  w  kwocie  70  000,00  zł  z  zadania

inwestycyjnego p.n. „Budowa budynku komunalnego przy ul. Targowej na os. Południe”,

rozdz. 70005 § 6050  do rozdz. 70001 § 6210 – dotacja celowa do ZADM na zadania

o których mowa wyżej. 

Pan Ryszard Chiliński - Członek Komisji 

Poruszył temat dotyczący realizacji zadania dot. budowy hali sportowej przy Zespole Szkół

Miejskich  nr  3.  Powiedział,  że  należy  skoncentrować  się  na  wykonaniu  dokumentacji

obiektu  wielofunkcyjnego,  który  służyłby  zarówno  szkole,  jak  i  społeczności  lokalnej.

Przypomniał, że był to wniosek grupy 7 radnych.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że w tej sprawie niedługim czasie zorganizuje dola radnych wizytę studyjną

w Ostrołęce.  Powiedział,  że  głównym celem wyjazdu będzie  obejrzenie  Hali  Sportowo-



Widowiskowej.  Przypomniał,  że w budżecie  na ten rok na to zadanie  została zapisana

kwota 80 000 zł. 

Pan Ryszard Chiliński - Członek Komisji 

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  zostanie  wykorzystana  dotacja  unijna  na  naukę  języka

polskiego w przedszkolach?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  urząd  monitoruje  wdrożenie  tego  programu,  ale  to  dyrektorzy  tych

jednostek są odpowiedzialni za ich realizację. Dodał, że jeśli są jakieś uwagi w tym temacie

to należy je zgłaszać osobie odpowiedzialnej w urzędzie pani Iwonie Poniatowskiej.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie

miasta Grajewo na 2017 rok-bez poprawek

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

h) planu pracy Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia i  Rodziny na 2017

rok/ 

 / Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 12 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta

- referują:  Przewodnicząca Komisji Oświaty…RM pani Monika Stefańska 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny na 2017 rok-bez poprawek,

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

i)  planu  pracy  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego na 2017 rok/

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 13 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca: Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz

Prawa i Porządku Publicznego RM



- referują: Przewodniczący Komisji Gospodarki….RM pan Andrzej Niewiarowski

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz

Prawa i Porządku Publicznego na 2017 rok-bez poprawek,

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

j) planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2017 rok; 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta

- referują:  Przewodniczący Budżetu…RM pan Kazimierz Podlaski 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2017 rok-bez poprawek,

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

k) planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok; 

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 15 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu: Komisja Rewizyjna RM

- referują: Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM pani Wioleta Grabowska

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  planu pracy

Komisji Rewizyjnej na 2017 rok-bez poprawek,

/ głosowanie: 7 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

l) planu pracy Rady Miasta Grajewo na 2017 rok.

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



- projektodawca: Rada Miasta RM

- referują: Przewodnicząca Rady Miasta pani Halina Muryjas-Rząsa

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  planu pracy Rady

Miasta Grajewo na 2017 rok-bez poprawek.

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

ad 5/-   Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady

Miasta./ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca O  brad

Procedurze przyjęcia poddała protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji,

który  wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu

zarządziła głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 23/16 z dnia 28 grudnia

2016 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag do treści.

( głosowanie: 20 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 6/- Wolne wnioski i informacje./

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”.

Pani Wioleta Grabowska- Członek Komisji / Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Poinformowała,  że  Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  Żłobka  Miejskiego

w Grajewie przedstawione zostanie na lutowej sesji. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki ...RM

Poruszył temat doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Piłsudskiego na wysokości poczty,

ze względów bezpieczeństwa.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział,  że potrzebny będzie projekt organizacji  ruchu, po czym temat obudował

szerokim kontekstem merytorycznym.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Powiedział, że w jego ocenie przejście dla pieszych przy ul. Konstytucji 3-go Maja znajduje



się zbyt blisko skrzyżowania.

Pan Wiesław Dembiński- Członek Komisji 

Zasugerował rozważenie budowy garaży pod wynajem przy ul. Strażackiej na terenie za

urzędem miasta. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że jest przeciwny takiej koncepcji, ponieważ nie jest to w interesie miasta.

Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Konrad Kostrzewski  - portal internetowy ŻycieGrajewa.pl 

Zwrócił się z zapytaniem o przeznaczenie terenu  ( skwer) przy ul. 23-go Stycznia i Pęzy?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział,  że  zgodnie  z  planem  zagospodarowania  teren  ma  spełniać  funkcję

rekreacyjne między innymi z przeznaczeniem na siłownie.

ad 7/- Zamknięcie Obrad

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad

W  związku  z  wyczerpaniem  wszystkich  tematów  objętych  porządkiem  posiedzenia

podziękowała za udział, zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                              Przewodniczący Obrad

                                                              / Przewodnicząca Komisji Oświaty ... ....RM/

  

                                                                                  Monika Stefańska

Protokołowała:B. Poniatowska

( - Biuro Rady Miasta)                                          

  



                                                                               

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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